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Abstract (en)
[origin: WO2023036889A1] The present invention relates to a method for the cleaning and/or anti-corrosion pretreatment of a plurality of
components in series, in which the components of the series are at least partially composed of zinc-coated (ZM) steel. After a cleaning stage and
before further cleaning and/or anti-corrosion pretreatment, the components pass through a treatment stage for improving the wettability of the zinc-
coated (ZM) steel surfaces in which at least the surfaces of the zinc-coated (ZM) steel of the components are brought into contact with an aqueous
medium which contains at least one builder which is a salt of a Lewis acid-base pair in which the Lewis acid is selected from Li+, Na+, K+, Ca2+,
Mg2+ or Al3+, and the Lewis base is selected from anions of a polyprotic Brønsted acid. The total concentration of the builders in the treatment
stage for wetting is at least 0.4 mol/kg.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Verfahren zur Reinigung und/oder korrosionsschützenden Vorbehandlung einer Vielzahl von Bauteilen in Serie,
bei dem die Bauteile der Serie zumindest teilweise zusammengesetzt sind aus verzinktem (ZM) Stahl. Die Bauteile durchlaufen hierfür nach einer
Reinigungsstufe und vor einer weiteren Reinigung und/oder korrosionsschützenden Vorbehandlung eine Behandlungsstufe zur Verbesserung der
Benetzbarkeit der verzinkten (ZM) Stahloberflächen, in der zumindest die Oberflächen des verzinkten (ZM) Stahls der Bauteile mit einem wässrigen
Mittel in Kontakt gebracht werden, das mindestens einen Builder enthält, der ein Salz eines Lewis-Säure-Basen-Paares darstellt, bei dem die Lewis-
Säure ausgewählt ist aus Li<sup>+</sup>, Na<sup>+</sup>, K<sup>+</sup>, Ca<sup>2+</sup>, Mg<sup>2+</sup> oder Al<sup>3+</sup> und
die Lewis-Base ausgewählt ist aus Anionen einer mehrprotonigen Brönstedt-Säure. Die Gesamtkonzentration der Builder in der Behandlungsstufe
zur Benetzung liegt bei mindestens 0,4 mol/kg.
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